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0. Goedkeuring verslag 

- Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
1. Nieuws van de school 

- Stand van zaken renovatie: de opstart van de werken aan de oude muziekschool is 
voorzien in april. De gemeentedienst gebouwen is momenteel onderbemand wat 
voor vertraging zorgt, maar er gebeuren wel nieuwe aanwervingen. Volgende week 
staat een afspraak gepland met de architect voor de groene speelplaats. De 
termijnen worden besproken.  

- In de 2e en 3e kleuterklas werd een keuzebord gedigitaliseerd, ontwikkeld door 
Smartsymbols. Het is een soort reflectiebord en de kleuters kunnen met dit digitaal 
bord een keuze maken tussen verschillende activiteiten. Ze zijn het resultaat van een 
projectoproep van de Vlaamse overheid en Imec, in samenwerking met scholen. Ze 
zijn makkelijk in gebruik en toegankelijk. Kinderen klikken hun eigen symbool aan en 
de keuze van activiteit. Bij het einde van de activiteit wordt hun ervaring bevraagd via 
het digibord: vond ik het leuk, niet leuk, middelmatig. De leerkracht krijgt een 
overzicht van de tijd die de kleuters besteed hebben aan de activiteiten. Ook kunnen 
ze zien wie met wie samenwerkte, welke activiteit populair is, welk kind meer of 
minder gestimuleerd moet worden om een bepaalde activiteit te doen... De school 
ervaart dit als een positieve tool. Een toevoeging zou kunnen zijn: ‘Vond ik het 
makkelijk of moeilijk?” De school doorliep eerst een testperiode. De kostprijs is €0,69 
per leerling per maand.  

- De Diatoetsen zijn bijna afgerond. Een eerste blik toont een mooie score bij de 
meeste leerlingen. De groei is duidelijk en de school scoort gemiddeld of zelfs voor 
een groot deel boven het gemiddelde. Er is een grote groep sterke leerlingen in GBS 
Tervuren. Er is nog geen duidelijke vergelijking met andere scholen in de 
scholengemeenschap. Vorig jaar werden al midden - en eindtoetsten afgenomen. 
Het percentage zwakke leerlingen was kleiner op het einde van het schooljaar en dat 
geeft een mooie groei weer. De school is tevreden en wil zeker dit niveau behouden. 
Ze wil de zwakkere leerlingen de kansen blijven geven om te groeien. De meeste 
leerlingen ervaren de Diatoetsen als iets leuks.  
Vraag van de ouders: Weten de leerlingen dat ze naar hun groeicurve kunnen 
kijken? Die wordt besproken in de klas met de leerkrachten. De resultaten worden 
ook besproken met de ouders tijdens de oudercontacten.  

- Bericht over de soep: er zal geen soep zijn in de maand februari. Dit is een 
weloverwogen beslissing: het eten in 2 shiften geeft te veel administratie. De eerste 
shift krijgt buiten soep. Deze kinderen dronken veel soep (wellicht smaakt een warme 
tas soep bij het koude weer), dus ze hadden geen honger meer voor boterhammen. 



 

Bij de kleuters is het moeilijk om de kinderen soep te laten eten. Dit wordt wel nog 
herbekeken naar volgend jaar toe.  

- Werking Anna- en Cezar-klas: de leerhoeken worden verdeeld over de twee klassen. 
Er kwam geen reactie van ouders, dus wellicht was de communicatie duidelijk. Op 
deze manier willen de leerkrachten de hoeken optimaal benutten. De kringmomenten 
en eetmomenten zijn wel nog afzonderlijk per klas. Dit systeem werkt goed op dit 
moment en wordt dus behouden.  
 

 
2. Nieuws van de voorzitters 

- We overwegen nieuwe T-shirts te laten maken met het logo van de ouderraad op de 
rug. Er zijn nog een 30-tal sport-T-shirts van de school die fout geleverd werden 
(volwassen maat in plaats van kindermaat). We mogen deze gebruiken. Een mama 
van enkele leerlingen bedrukt textiel. Anaïs vraagt haar of zij wil helpen.  

 
3. Terugblik activiteiten  

- Boekenbeurs en praatcafé:  
Er werden weinig boeken aangeboden in vergelijking met vorige jaren, maar er 
waren toch nog veel boeken over die niet verkocht werden. Er was minder volk bij de 
opening. De winst is nog niet bekend maar vermoedelijk werd er niet veel winst 
gemaakt.  
De nieuwe formule waarbij de school elk binnengebracht en verkoopbaar boek eerst 
uitbetaalt aan de leerlingen blijkt geen succes te zijn. We hebben minder winst op 
deze manier omdat we ook een kost hebben. Het zorgt ook voor meer werk voor de 
school. Het idee om tweedehandsboeken te verkopen wensen we wel te behouden. 
Het idee wordt geopperd om ook spelletjes aan te bieden. Er moet dan wel 
gecontroleerd worden of de spelletjes nog volledig zijn. Juf Naus stelt voor om met 
boekenhandel Pardoes te werken. Dit werd al gedaan in het verleden, maar dan zijn 
de boeken weer heel duur. Gratis boeken aanbieden was ook niet goed bevonden 
(zie vorig jaar), want er werden heel veel onbruikbare oude boeken gedoneerd. Het 
concept voor de boekenbeurs wordt voor volgend jaar opnieuw herbekeken.  
Juf Nadja verkocht ook dit jaar haar eigen boeken. Ze ging op voorhand in de 
klassen voorlezen uit haar boeken, maar blijkbaar waren dat niet altijd de boeken die 
voor die bepaalde leeftijd geschreven werden. Zo werden bijvoorbeeld boeken voor 
10+ voorgelezen in het 3e leerjaar. De kinderen wilden dan wel heel graag die 
boeken kopen hoewel die niet altijd in overeenstemming waren met hun leeftijd.   
Het praatcafé was heel goed verlopen. De soep was lekker. De levering van de 
brouwer klopte niet. Wendy voegde documenten toe aan de Drive. Ze maakte al een 
voorstel voor een volgende editie.  
De voorleesavond is goed verlopen. De leerlingen die kwamen voorlezen waren 
goed voorbereid. Er was wel iets niet duidelijk met de inschrijvingen voor de 
kinderen. De kleinere broers en zussen stonden bij op het briefje van de 
gezinsoudste.  
 

- Kerstontbijt:  
Er waren iets minder helpers dan vorig jaar, maar wel nog voldoende. De klassen 
werden heel snel bediend. Het leerkrachtenteam was heel tevreden.Er was te veel 
chocomelk bij de kleuters. Het is wel belangrijk om op voorhand mee te delen aan 



 

ouders dat de kinderen best al iets kleins ontbijten thuis. Broden zelf snijden was 
zeker oké. De sneden konden zo iets dikker gemaakt worden. De poetsploeg heeft 
ook meegeholpen, wat heel fijn was. Er wordt gesuggereerd om ook iets gezonds 
aan te bieden: fruitsla, een stukje appel, een mandarijntje, yoghurt... Meester Pat 
heeft een connectie bij Danone en vraagt of sponsoring mogelijk is. Het was leuk en 
gezellig!  

 
4. Vooruitblik activiteiten  

- Lekkerbek: 8-9/02 
Het werkschema wordt ingevuld. Er zal geen schminkstand zijn dit jaar. Juliette 
stuurde een mail naar Jaak want we kregen nog geen vraag van de gemeente om 
drank te bestellen. Joris neemt contact op met de gemeente. 
Werkgroep: alle laatste taakjes zijn verdeeld. De tombolaprijzen worden aangekocht. 
Er werd besloten om geen snoep meer bij de tombolalotjes toe te voegen. De 
placemats zijn klaar. De boekjes met sponsors worden afgedrukt. De wijn is iets 
goedkoper dit jaar, van €18 naar €16. Deze moet wel nog aangekocht worden 
(Denis). Wijn en cava kopen we zelf aan (via Denis), andere dranken via de 
gemeente. Joris bevraagt ook nog prijzen bij BienBu. Het multivruchtensap wordt 
geschrapt uit de drankenlijst.  
Deze week wordt er nog een reminder voor inschrijvingen uitgestuurd via de 
kinderen. De inschrijvingen komen voorzichtig binnen: we zitten nu aan 400 
maaltijden.  
We nodigen oud-leden van de ouderraad uit. De uiterste inschrijvingsdatum is 
maandag 3 februari. Voor de inkopen van het dessertenbuffet wordt de inventaris 
gemaakt van het ouderraadkot en de boodschappenlijst wordt aangepast in functie 
van wat nog over is van vorige activiteiten. De speelhoek, kleurhoek en een film voor 
de kinderen worden voorzien.  
Het materiaal dat moet worden klaargezet (achteraan in de refter): handdoeken, wijn, 
cava, blokjes voor de tafel, schorten, vuilniszakken, poetsmateriaal, handschoenen, 
product.  
 

- Musical: 28-29/03 
Het plan om de ticketverkoop te starten tijdens het Lekkerbekweekend gaat 
misschien niet meer haalbaar zijn. Juf Naus is al bijna 2 weken afwezig. De 
werkgroepen zijn nog niet helemaal uitgeklaard. De school vond een grote sponsor 
die een stelling van vandaag tot de musical wil lenen als basisopstelling voor het 
decor.  
De werkgroepen sturen volgende week e-mails voor oproepen voor rekwisieten, 
kostuums... Er wordt nog geknutseld voor decor. De kleuters gaan eind januari 
beginnen te repeteren. De leerlingen die een hoofdrol hebben zijn al druk aan het 
oefenen. De nieuwe groepen gaan binnenkort beginnen met repeteren wanneer juf 
Naus terug is. 
De ouders die zich hadden opgegeven in de werkgroepen wachten op meer 
informatie. Zij worden terug op de hoogte gebracht om de werkgroepen zeker 
levendig te houden. De oplijsting van de nodige materialen is er, de mails staan klaar 
om verzonden te worden.  



 

Filmen: er wordt nog iemand gezocht om te filmen tijdens de musical zelf tijdens 2 
van de 4 voorstellingen. Het zou immers leuk zijn om alle kleuters in beeld te 
hebben. Iedereen vraagt eens rond.  
Catering: Jaak en Joris bestellen drank bij de gemeente.  
Er wordt via een papa een tent voorzien voor buiten. Het gebruik van openbaar 
terrein moet aangevraagd worden. De bar komt in de zaal Warandepoort (eetzaal 
Lekkerbek). Tijdens de pauze en na de show kan er iets gedronken worden. Tijdens 
de pauze moeten we voldoende tijd voorzien indien ook drank aangeboden wordt. Er 
is een idee om op het einde van de show alle kindjes een drankje en een koekje aan 
te bieden, op te halen aan de bar, om zo toeschouwers naar de bar krijgen.  
Sponsoring is nog altijd welkom (Jaak en Joris). Momenteel zijn er 4 sponsors.  
 
 

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen 
- Milieu: geen nieuws.  

 
- Mobiliteit: geen nieuws.  

 
- Kriebelteam: geen nieuws.  

 
 
7. Vragen/opmerkingen van ouders 

- Een ouder stuurde een mailtje met de vraag of er toch een mogelijkheid is om de 
kleuters een dutje te laten doen. De school uit begrip en respect voor deze vraag en 
bezorgdheid, maar er is helaas geen plaats om een slaapzaal in te richten. Kinderen 
die echt nood hebben aan slaap kunnen in een rustig plekje slapen in de klas tijdens 
de klasmomenten, niet tijdens de speeltijd. Deze info wordt ook duidelijk 
meegegeven aan de ouders bij de inschrijvingen. Ouders zijn dus steeds op de 
hoogte van het feit dat er geen mogelijkheid is om te slapen op school. Ouders 
kunnen zelf beslissen om hun kindje maar een halve dag school te laten volgen en in 
de namiddag thuis te laten slapen.  

- Een andere ouder reageerde op de mail die de gemeente stuurde in verband met de 
opvang. Dat bericht werd ervaren als een bruuske manier van communiceren. Het 
probleem is het personeelstekort en de beperkte interesse in deze job. Er zijn nieuwe 
richtlijnen voor de opvang van kleuters: 18 kinderen per begeleider. Voor de lagere 
school is er geen duidelijke regelgeving. Er wordt gewerkt aan decreten en vanuit de 
gemeente/overheid (BOA) wordt onderzoek gedaan via bevragingen bij kinderen en 
ouders. De subsidies voor buitenschoolse opvang zijn aangepast. Om nog 
aanspraak te maken op de grote som geld moet je een kleuterlabel behalen. De 
studie wordt ook moeilijker om te bemannen en in te richten. De studie werkt 
momenteel met volle klassen omdat er veel leerlingen aanwezig zijn in de studie. Het 
huiswerkbeleid wordt ook uitgewerkt door de school. 
Veel scholen bieden geen opvang meer aan, of heel beperkt (30 minuten). Soms 
worden er studenten ingezet. Het is in het algemeen een moeilijke opgave voor alle 
scholen om de opvang te organiseren.  
Is het voor ouders duidelijk dat de opvang ingericht wordt door de gemeente en niet 
door de school? Is er nood aan meer informatie voor de ouders? Een oproep voor 
bevraging voor ouders is wel gebeurd, maar daar is niet veel respons op gekomen.  

Volgende ouderraad 

- Dinsdag 18 februari 2025  


